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Se li presenta el dictamen de l’àrea i ell es mostra molt receptiu en el tema dels 
ensenyaments que treballin les habilitats personals o  relacions en l’entorn de 
treball a l’alumnat de formació professional.  
A finals de maig, aprox., els membres del consell haurien d’emetre un informe 
sobre la LOE, a petició de la consellera d’Educació. 
Ens comenta també que en aquests moments és prioritari aconseguir que la 
nova llei d’educació respecti les competències de les autonomies, perquè pugui 
deixar marge a les actuacions de les comunitats autònomes. 
També ens comenta que a nivell global, per la nostra àrea, pot ser interessant 
un contacte amb el Consejo Escolar del Estado. 
S’ha quedat en continuar el contacte i que a  finals de juny se’ns donaria 
informació sobre l’informe elaborat a petició de la consellera d’Educació. 
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